

ORDER OF REFERENCE

Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons:

Friday, April 28, 1989

ORDERED.—That pursuant to Standing Order 81(6), Employment and Immigration Votes 25 and 35 as well as National Health and Welfare Votes 1, 5, 10, 15, 20, 25, 30, 35, 40, 45, 50, 55, 60, 65 and 70 for the fiscal year ending March 31, 1990, be referred to the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women.

ATTEST

ROBERT MARLEAU
Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Extrait des Procès-verbaux de la Chambre des communes:

Le vendredi 28 avril 1989

IL EST ORDONNÉ.—Qu'en vertu de l'article 81(6) du Règlement, les crédits 25 et 35, Emploi et Immigration, de même que les crédits 1, 5, 10, 15, 20, 25, 30, 35, 40, 45, 50, 55, 60, 65 et 70, Santé nationale et Bien-être social, pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1990, soient déferés au Comité permanent de la santé et du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes
ROBERT MARLEAU